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Styremøte i Røros Idrettslag   
RIL 4/25 Røros IL Fotball 
 
Dato: 8. april 2025 

Kl: 20.00 – 22.00  

Sted: Bergstadens Hotel  

Til stede: Marie Bakås, Jones Mikkelsen og Jan-Anders Maaø-Ruden. 

Forfall: Jan Høsøien, Mats Leinan Indset og Ståle Berre (representant fra hovedlaget) 

 

 
 
Vedtakssaker:  
Sak 27/25: Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte 

Sak 28/25: Habilitetsvurderinger i forhold til saksliste 

Sak 29/25: Årets G19-lag 

 

 
Orienteringssaker:   
O-sak 30/25: Årshjulet v/Marie  

O-sak 31/25: Intro til styrearbeidet i Røros IL Fotball. Hva er vår oppgave, og hvilke 
retningslinjer styrer vi etter? 

O-sak 32/25: Oppdatering fra de nye styremedlemmene, hvordan er vi kommet i gang med 
ansvarsområdene våre? 

O-sak 33/25: Fordeling av oppgaver og ansvarsområder 

O-sak 34/25: Status på diverse saker 

O-sak 35/25: Eventuelt 

 

 

 

VEDTAKSSAKER: 
 

Sak 27/25 Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte 
 
Bakgrunn: Protokoll fra styremøtet 13. mars, med kommentarfrist 1. april. Ingen merknader 
innkommet. 
 
Vedlegg til saken: Styreprotokoll fra 13. mars 2025 
 
Vedtak: Det fremkom ingen merknader til innkalling og sakliste. Protokoll fra styremøtet 13. 
mars 2025 godkjennes. 
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Sak 28/2025 Habilitetsvurderinger i forhold til saksliste 
 
Vedtak: Ingen av sakene krevde habilitetsvurderinger 
 
 
Sak 29/2025 Årets G19-lag 
 
Bakgrunn: Sportslig utvalg har i et par måneder jobbet intenst med å utrede hvordan vi kan 
stille med det påmeldte G19-laget vårt i årets serie. Antall spillere er helt på, eller under, 
grensa til det vi trenger for å stille lag, også om man inkluderer spillerne i G19-alder som er i 
seniortroppen. For rundt en måneds tid siden trakk den tiltenkte treneren seg, noe som 
kompliserte saken ytterligere. 
 
Vedtak: Styret og sportslig utvalg mener å ha snudd alle steiner og utredet alle muligheter, 
men uten nok spillere til å fylle en stabil 11-er-tropp, uten trenere og uten lagleder, ser vi 
ingen annen mulighet enn å trekke G19-laget som er påmeldt i 2. divisjon. Boten vil bli kr 
7500, etter kretsens satser.  
 
Kommentar fra styret: Dette er en beslutning vi synes det er leit å ta, men slik ståa er nå, 
ser vi ingen annenn utvei. I etterpåklokskapens lys skal styret og sportslig utvalg til høsten 
2025 involvere enda flere, enda tidligere, med mål om å få på plass et G19-lag for sesongen 
2026. Vi ser samtidig at for å få på plass lag, behøves det «drive» fra alle hold, fra spillere, 
foresatte og andre rundt laget, styret og sportslig utvalg. Som en breddeklubb har vi ikke 
trenere, støtteapparat og opplegg linet opp for alle aldersgrupper til en hver tid; det må også 
være ønske og evne fra lagenes side om å mobilisere, helt fra starten av sesongen (det vil si 
rett etter at foregående sesong er omme). Nå som styret og sportslig utvalg mangler 
halvparten av de rollene vi burde hatt, er vi enda mer avhengig av et godt samarbeid med 
lagene, og det tidlig, for å få både spillerstall, støtteapparat og opplegg på plass. 
 

 
 
ORIENTERINGSSAKER  
 
O-sak 30/25: Årshjulet v/Marie 

Vktige aktiviteter/datoer den kommende måneden er frist for kampendinger 10. april, 
avslutning av Bambusa-salg 20. april, lagledersamling 24. april, kick off for 7-åringene 4. 
mai, trenerforum i forbindelse med RBK-fotballskole 5. mai, støttebrevsalg i mai, og 
idrettsskole (fotball) for 6- og 7-åringer 23. april og 30. april. 

 

 

O-sak 31/25: Intro til styrearbeidet i Røros IL Fotball. Hva er vår oppgave, og hvilke 
retningslinjer styrer vi etter? 

Utsettes til neste styremøte ettersom vi er bare 3 stk. på dagens møte. 
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O-sak 32/25: Oppdatering fra de nye styremedlemmene, hvordan er vi kommet i gang 
med ansvarsområdene våre? 

Utsettes til neste styremøte ettersom vi er bare 3 stk. på dagens møte.  

 

 

O-sak 33/25: Fordeling av oppgaver og ansvarsområder 

Det ble bestemt at Jan-Anders får ansvaret for støttebrev-salget i mai, og han kontakter Lars 
Stenvold Wik for å få en introduksjon til hva som skal gjøres. 

Dette punktet tas opp igjen på styremøtet i mai. 

 

 

O-sak 34/25: Status på diverse saker 

• Marie gjør ferdig infoskrivet (som døpes om til «Håndbok Røros IL Fotball 2025») så 
snart som mulig. (Dette er nå publisert: Handbok_Roros-IL-Fotball_2025_v1-1.pdf) 

• Marie understreker på lagledermøtet at alle lag til og med G12 nå må skaffe 
kampveileder/dommer på kampene selv. Marie sørger for å sende G12 ei liste over 
klubbens dommere med kursing som tilsier at de kan dømme 9-er kamper. 

• Vi må bli enige om hvordan vi skal komme fram til hvem som skal være fotballgruppes 
representanter i arbeidet med utredninga/for-rapporten om ny fotballhall. Med tanke på 
arbeidsbelastninga som allerede ligger på de få som er i styret og sportslig utvalg hadde 
det vært en stor fordel om representantene inn i i arbeidsgruppa ikke er i styret eller 
sportslig utvalg. Vi diskuterte mulige framgangsmåter for å komme fram 5/l de best 
egnede kandidatene, men vi kom ikke fram til en god løsning. Saken tas opp igjen på 
styremøtet i mai. 

• Varslingssak fra kretsen om publikums oppførsel etter dommers rapport etter 
seniorkampen mandag 7. april. Se mail fra Marie til styret 9. april om hva vi har foretatt 
oss som klubb i forbindelse med varslet. 

 

O-sak 35/25: Eventuelt 

Alle i styret har i «lekse» til styremøtet i mai å ta med et par ideer til hva vi kan gjøre for å 
fortsette arbeidet med å fylle de ledige rollene i styret, sportslig utvalg og andre utvalg der vi 
mangler folk. 

 

 

 

 

 

Røros 3. mai 2025 

Marie Bakås, referent 

 

https://roros-il.no/wp-content/uploads/2025/04/Handbok_Roros-IL-Fotball_2025_v1-1.pdf

